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 ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 

Αθήνα, 11 Φεβρουαρίου 2025  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών κ. Χρ. Σταϊκούρα 

 

Θέμα:  Κυκλοφοριακό πρόβλημα στην περιοχή του Ασπροπύργου  

 

Κύριε Υπουργέ, 

Η περιοχή του Ασπροπύργου βρίσκεται στο κέντρο της Δυτικής Αττικής, ωστόσο είναι 

απομονωμένη από την ευρύτερη περιοχή, όχι τόσο λόγω των γεωμορφολογικών 

φραγμών, αλλά περισσότερο λόγω των τεχνητών. Ο Ασπρόπυργος είναι κέντρο 

Logistics εθνικής και διεθνής εμβέλειας και κέντρο βιομηχανίας εθνικής εμβέλειας, 

αλλά και κόμβος ενέργειας, όχι μόνο για την Αττική αλλά και για το σύνολο της χώρας. 

Όλα αυτά συμβάλουν στην οικονομική και στην επιχειρηματική ανάπτυξη ωστόσο 

όμως δημιουργούν μια δυσάρεστη καθημερινότητα για τους κατοίκους της περιοχής 

που συνεχώς επιδεινώνεται. 

Ο Πρωθυπουργός είχε επισκεφθεί στις αρχές Μαρτίου 2024 τον Ασπρόπυργο 

αναφερόμενος σε επενδύσεις οι οποίες θα γίνονταν στον Ασπρόπυργο και οι οποίες θα 

άλλαζαν συνολικά την όψη της περιοχής.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Πρόσφατα στο υπουργικό συμβούλιο ανακοινώσατε ότι πρόκειται να δημοπρατηθεί ο 

Τριπλός Κόμβος Σκαραμαγκά, έργο το οποίο θεωρείτε ότι θα δώσει μεγάλες ανάσες 

στην Δυτική Αττική.  

Ωστόσο, η σημερινή κατάσταση της περιοχής του Ασπροπύργου είναι ότι υφίσταται 

κυκλοφοριακή συμφόρηση στις εισόδους της πόλης, αλλά και στο κέντρο της, ενώ 

πολλά είναι και τα τροχαία ατυχήματα μεταξύ άλλων και λόγω της διέλευσης βαρέων 

οχημάτων από τον αστικό ιστό της πόλης.   

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Πότε αναμένεται η δημοπράτηση του Τριπλού Κόμβου Σκαραμαγκά και ποιο 

το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου; 

2. Ποιος είναι ο ακριβής σχεδιασμός του Τριπλού Κόμβου Σκαραμαγκά και πώς 

η υλοποίηση του εν λόγω έργου θα βοηθήσει στην επίλυση ή έστω ελάφρυνση 

του κυκλοφοριακού ζητήματος της πόλης του Ασπροπύργου;  

3. Υπάρχει σχεδιασμός για την υλοποίηση κάποιου άλλου έργου υποδομής στην 

περιοχή του Ασπροπύργου;  

4. Προβλέπεται να πραγματοποιηθεί κάποια τροποποίηση των κυκλοφοριακών 

ρυθμίσεων ώστε να μην κινούνται βαρέα οχήματα εντός του αστικού ιστού της 

πόλης του Ασπροπύργου;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Δουδωνής Παναγιώτης 
 
 

Νικολαΐδης  Αναστάσιος 
 
 




